
 

 

ACTIELIJST vragen en antwoorden 
 

Beeldvormende commissievergadering (BC) Sociaal Domein 29 januari 2024 

 
 

Datum: 29 januari 2024 

Tijd: 19.30 – 21:30 uur 

Aanwezig vanuit de raad: VVD K. Davidse, J. van der Noordaa 

  GBK R. Klok, M. Sleven 

  CDA R. Nooij, R. te Winkel-Pancras 

  PvdA/GL R. Bouma, K. Rietveld 

  D66 F. Kremers 

Aanwezig vanuit de organisatie: I. van den Pol, R. Beugels, K. Kouwenberg, J. IJzer 

Voorzitter:  J. Ursem 

Portefeuillehouder:  M. van Kampen 

Griffie: E. Appelman 

 

 

Acties en terugkoppeling 

 

Wie Vragen en antwoorden Actie 

 N.a.v. BC 16-10-23 (vraag is nog niet beantwoord):  

R. Bouma Hoeveel bezoekers hebben de West-Friese bibliotheken, en dan met 

name de Koggenlandse bibliotheken? 

Het antwoord 

wordt nagestuurd 

 Woon-zorg analyse  

R. Klok Verzoek om de presentatie Woon-zorganalyse te delen, inclusief de 

rapportages van alle onderzoeken die zijn gedaan, voor een 

compleet beeld. 

PH 

R. te Winkel Is er ook aandacht voor prikkel-arme woningen voor psychisch 

kwetsbaren? Kan de raad hiervan op de hoogte worden gehouden? 

PH brengt raad op 

de hoogte wanneer 

hier nieuws over is 

J. van der 

Noordaa 

Kunnen we zicht krijgen op de planning van de woon-zorgvisie? Wordt genoteerd in  

LTA (PH) 

Voorzitter Wanneer de woon-zorg visie klaar is (Q3/Q4 2024) graag een 

gesprek organiseren met raad en stakeholders 

Is toegezegd door 

PH 

BC Verzoek om mee te nemen in de woon-zorganalyse: 

- Tijdelijke woon-zorgvoorzieningen (behoefte en aanbod) 

- Ontwikkelingen landelijke politiek (evt. terugkeer 

bejaardenhuizen) 

- Onderzoek mogelijkheid om starters een sociale huurwoning 

aan te bieden die na 10 jaar gekocht kan worden. 

- Mogelijkheden kangoeroewoningen in Koggenland 

PH neemt dit mee 

 Subsidiebeleid Koggenland  

J. van der 

Noordaa/Karin 

Rietveld 

Subsidies moeten lang van tevoren worden aangevraagd. Kan er in 

de verordening worden opgenomen dat er een post komt voor ad 

hoc subsidie-aanvragen? 

PH neemt dit mee 

R. Klok Kan de raad een lijst ontvangen van subsidie-ontvangers? Wordt gestuurd 

(PH) 

 Inkoop Jeugd  

R. Bouma Kan de raad een overzicht ontvangen van de processen (inkoop 

Jeugd), waarin de verbanden duidelijk gemaakt worden, zodat de 

Is toegezegd door 

PH 



  

Blad 

2 van 2 

raad meer overzicht en inzicht krijgt en duidelijk wordt waar de 

raad nog invloed heeft? 

 Hervormingsagenda Jeugd  

K. Rietveld De informatie die we tot nu toe ontvingen is te abstract en helpt 

niet om een duidelijk beeld te krijgen. Er is behoefte aan een 

vervolg met een duidelijke presentatie van wat er voor Koggenland 

staat te gebeuren. Graag agenderen voor de volgende BC. 

Agenderen voor 

volgend BC 

 


